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Van het bestuur 
Trots 
Beste leden,  
 
Trots ben ik als ik hoor dat er 5 van onze leden Ridder of Lid in de Orde van Oranje Nassau zijn geworden. Trots omdat 
het zo duidelijk aangeeft wat een CDA-er anders maakt. Trots om te zien dat mensen met een hart voor de samenle-
ving gewaardeerd worden. Trots op de mensen die zich inzetten in de samenleving. Trots en blij dat deze mensen lid 
zijn van onze CDA-afdeling. 
 
Bemoedigend om te zien dat we als mens het verschil kunnen maken in de samenleving door oog te hebben voor de 
ander.  
 
Het wordt een spannend jaar, ook gezien de verkiezingen. Echter weet dat wat het resultaat in zetels ook mag zijn, 
dat u het verschil kunt maken, en daarom dus ook een trots CDA-lid kan zijn. 
  

Namens het bestuur, Reinier Lissenberg (voorzitter) 
 

Uit de ledenvergadering dd. 8 mei 2012 
Dinsdagavond 8 mei werd in kerkelijk centrum De Ark de Algemene Ledenvergadering gehouden. Met een grote groep 
leden werd in kerkelijk centrum De Ark gesproken over een aantal zaken rond de afdeling voor het jaar 2012. Bijzonde-
re aandacht was er voor de lintjesregen, waarbij Tjitske Wierenga en Nellie Lindeman een woord van dank richten aan 
bestuur en leden voor de voordracht en waardering. Voorzitter Reinier Lissenberg kon hierop inhaken door aan te ge-
ven waar CDA-ers zich vaak door onderscheiden, namelijk door een grote maatschappelijke betrokkenheid en inzet in 
het vrijwilligerswerk. Het CDA-lidmaatschap draag je uit in de praktijk, in je dagelijks handelen. 
 
De ledenvergadering is ook het moment waarop leden zich kunnen uitspreken over afdelingsaangelegenheden, zoals 
de vaststelling van de jaarlijkse begroting en het jaarplan zoals dat voorgesteld werd door het bestuur. Het thema 
voor 2012 is 'Zichtbaar CDA'. Onderdeel van het jaarplan is de continuering van de succesvolle welkomstacties in de 
nieuwbouwwijken. Het bestuur zal zich verder richten op het persoonlijk contact met de leden, bijvoorbeeld door het 
houden van koffiegesprekken, en het overleg met de fractie. Ook de campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen 
zullen van invloed zijn op de activiteiten van de afdeling in 2012. Aandacht werd nog gevraagd voor de vacatures bin-
nen het bestuur.  
 
In gesprek met de fractie kwam de (on)wenselijkheid van de samenwerking met Capelle uitgebreid aan bod. De fractie 
houdt vast aan het standpunt dat indien er een samenwerking noodzakelijk wordt geacht, dit bij voorkeur in de Krim-
penerwaard wordt gezocht. De raad blijft hier echter over verdeeld. Ook de krantenberichten over het beëindigen van 
het jongerenwerk op de locatie Big Bear en het betaalde huren van ontmoetingsruimten van QuaWonen door bewo-
ners kwam nog ter sprake. 
 
Het bestuur bedankt de leden en fractie voor hun aanwezigheid en bijdrage voor de plannen in 2012. 

 
 



Bestuursleden gezocht 
Het bestuur doet een oproep aan alle leden. 
Wij zijn op zoek naar mensen die het bestuur willen komen versterken. Mensen die niet bang zijn voor wat extra 
werk en de handen uit de mouwen willen steken om het CDA in onze gemeente op een positieve manier onder de 
aandacht te brengen. 
Bent u iemand of kent u iemand met bestuurskwaliteiten en bestuurlijke interesse of wilt u informatie,  
meldt u dan aan bij het bestuur. 
  
Reinier Lissenberg tel. 0180 397162 
Onno Vliegenthart tel. 06-42247635 

  

Van de fractie 
Tarieven Muziekschool 
Op de agenda van gemeenteraad van 26 april stond de 
“Verordening tarieven gemeentelijke muziekschool”. 
Aanleiding vormde een wetswijziging uit 2011 waar-
door afgesloten abonnementen niet meer automatisch 
verlengd mogen worden. Een wijziging die ook voor de 
cursussen op de muziekschool geldt. In een eerder 
voorstel werd voorgesteld dat leerlingen voortaan elke 
maand moeten kunnen opzeggen. Maar aangezien dat 
teveel financiële risico’s voor de muziekschool zou op-
leveren, lag er nu een voorstel om leerlingen ieder 
jaar opnieuw te laten inschrijven. In de bespreking in 
de voorbereidende commissie werd door een aantal 
fracties aangegeven dat men aanhikt tegen het ont-
breken in het voorstel van een mogelijkheid om tus-
sentijds op te zeggen.  Een mogelijkheid die overigens 
in het verleden nooit bestaan heeft.  
 
Tijdens de bespreking in de raad was dit aanleiding 
voor de ChristenUnie een motie in te dienen waarin 
het college gevraagd werd de mogelijkheden van tus-
sentijds opzeggen te onderzoeken. Deze motie is met 
een meerderheid van stemmen aangenomen. Als CDA 
hebben we deze motie gesteund maar wel met enkele 
kanttekeningen. In deze tijd van bezuinigingen moe-
ten we zorgvuldig omgaan met het geld van de bur-
gers, vandaar dat het goed is te onderzoeken of we 
onnodig kosten kunnen voorkomen (betalen voor een 
cursus waar men geen gebruik meer van kan of wil 
maken).  
 

 
 
Maar ook zorgvuldig omgaan met het geld van de 
overheid/muziekschool: als veel leerlingen tussen-
tijds opzeggen, kan dat tot verliezen leiden voor de 
muziekschool. 
 
De reden dat het CDA de motie heeft gesteund is 
vooral geweest dat wij vinden dat het college beter 
moet luisteren naar signalen vanuit de raad. Er is 
niets gebeurd met het signaal uit de commissie en 
we roepen het college en de muziekschool met de 
motie op creatiever na te denken in deze financiële 
zware tijden over nieuwe vormen van abonnementen 
en cursussen. Creativiteit die goed is voor de porte-
monnee van de burger en de gemeente. 
 
Overigens vormt dit onderwerp een voorschot op de 
discussie die in de komende periode veel vaker ge-
voerd zal worden in de gemeenteraad. Het is de be-
doeling naar allerlei voorzieningen te kijken die de 
gemeente verstrekt of subsidieert (sport, zwembad, 
Big Bear, etc.). En steeds zullen we moeten kijken of 
een bezuiniging bij de gemeente niet leidt tot onno-
dige of onevenredige extra kosten voor de burgers. 
We zullen onze creativiteit dan hard nodig hebben 
om onze mooie voorzieningen overeind te houden 
tegen redelijke kosten voor de burger en de gemeen-
te! 
 

Arnold de Leeuw, raadslid

 



Lintjesregen! 
Dit jaar werden maar liefst 5 CDA-leden in het zonnetje gezet met een mooie 
Koninklijke Onderscheiding. 
 
Op donderdag 26 april werd het 
eerste lintje uitgereikt aan Frie van 
Os in Rotterdam. 
Hij werd Ridder in de Orde van 
Oranje Nassau. 
 
Vrijdag 27 april werden respectie-
velijk Tjitske Wierenga (Ridder in 
de Orde van Oranje Nassau), Iet 
van Os, Nellie Lindeman en Johan 
van der Niet (alledrie Lid in de Orde 
van Oranje Nassau) geridderd door burgemeester Lennie Huizer. 
 

 

   
 
Frie van Os heeft zich ingezet voor de Rotterdamse Vereniging voor Katholiek Onderwijs (RVKO), waarvan hij 
voorzitter was. Hij heeft zich als bestuurslid ingezet voor de Ondernemerskring van Krimpen aan den IJssel en 
is actief lid van de ledenraad van de Rabobank Krimpenerwaard. Hij was lid van het kerkbestuur van de Paro-
chie Heilige Maria Koningin. Ook was hij lid van de bouwcommissie voor de nieuwe Bron. 
 
Tjitske Wierenga zet zich sinds 1972 in op het gebied van kerkelijk leven, onderwijs, politiek, bankwezen en 
waterbeheer. Vanaf 1991 heeft zij zich ingezet voor de Gereformeerde Kerk in Krimpen aan den IJssel, als se-
cretaris van de commissie van beheer, beheerder financiën en ontroerend goed, voorzitter van de commissie 
van beheer en als voor voorzitter van de werkgroep Vorming en Toerusting. 
Zij was actief als voorzitter van het CDA-vrouwenberaad in Krimpen aan den IJssel. Zij was lid van de Raad van 
Toezicht en bestuurslid van de Rabobank in Ouderkerk-Krimpen. Op dit moment is zij actief als lid van de ad-
viescommissie Integraal Waterbeheer en Veiligheid, lid van de commissie Georganiseerd overleg voor speci-
fieke arbeidsvoorwaarden en lid van de Strategiecommissie van het Hoogheemraadschap Schieland en de 
Krimpenerwaard. 
 
Iet van Os zet zich sinds 1976 in op het gebied van het kerkelijk leven, de politiek en het vluchtelingenwerk. Al 
meer dan dertig jaar organiseert zij diverse activiteiten binnen de Parochie Heilige Maria Koningin te Krimpen 
aan den IJssel. Zij is actief lid van het CDA in Krimpen aan den IJsseI en 2003 werd zij secretaris van het afde-
lingsbestuur van het CDA. Zij was secretaris van de Werkgroep Maatschappelijke Integratie Asielzoe-
kers.(Werkgroep MIA) en heeft zich ingezet voor de coördinatie van tal van integratieactiviteiten. Van 2000 
tot en met 2003 was zij lid van de gemeenteraad van Krimpen aan den IJssel voor het CDA.  



 
Nellie Lindeman heeft zich bijzonder ingezet op het terrein van wonen en woonomgeving. Ook zet zij zich in 
voor de Oranjevereniging. Zij was lid van het bestuur van woningstichting Gemeentebelang in Krimpen aan 
den IJssel. In 1990 actief in de stichting Adviescommissie Wonen en Woonomgeving (VAC) in Krimpen aan den 
IJssel, eerst als medeoprichter en als secretaris en vanaf 2004 als voorzitter. Vanaf 1995 is zij actief als secre-
taris van de stichting 'Trouw aan Oranje' en vanaf 2007 lid van het Programmabeleid Bepalend Orgaan (PBO).  
 
Johan van der Niet zet zich in voor de samenleving op diverse maatschappelijke terreinen. Hij was voorzitter 
van de stichting Gereformeerde Centrale voor Jeugd- en Jongerenwerk in Krimpen aan den IJssel. Vanaf 1976 is 
hij bestuurslid en bestuursadviseur van het CDA, afdeling Krimpen aan den IJssel. Hij was voorzitter van de 
medezeggenschapsraad van Basisschool ‘De Schakel’. Voorzitter van het Gemengd Koor ‘River Voices’ en sinds 
2009 is hij voorzitter van het Christelijk Mannenkoor ‘De IJsselzangers’. Hij is vanaf 2010 voorzitter en kerken-
raadslid van de diaconie van de protestantse wijkgemeente De Ark . 
 
Wij feliciteren allen hartelijk met deze bijzondere waardering voor al de activiteiten die zij tot nu toe hebben 
gedaan. 

 

Vervolg bloembollenacties werd dit keer geraniumactie 
zaterdag 14 april 2012: De Nieuwe Vaart 
Wederom ging een groep enthousiaste CDA-leden persoonlijk langs de deuren om de nieuwe bewoners een 
welkomstcadeau te overhandigen. Dit keer bestond het geschenk uit een geranium met daarnaast een brief 
waarin we ons zelf kenbaar maken.   
 

  
 
De volgende acties zullen later dit jaar plaatsvinden in De Waterlijster, Het Facet en Belcantodreef. 
 
Wilt u ook een keer van de partij zijn om een bloemengeschenk rond te brengen, geef dat dan s.v.p. door aan 
één van de bestuursleden. 

 



Even voorstellen 
 
Beste CDA-leden, 
 
Mijn naam is Jan-Jaap Boerman. Ik ben 36 jaar oud, 
getrouwd en vader van 3 kinderen (twee zonen en een 
dochter). Sinds mijn 8e woon ik, met een korte onder-
breking van ongeveer 2 jaar, in Krimpen aan den IJssel. 
We hebben het hier als gezin prima naar ons zin. 
Krimpen is gunstig gelegen ten opzichte van de voor-
zieningen van Rotterdam en daarnaast kun je er ook 
nog eens genieten van de groene Krimpenerwaard.  
 
Ik werk als jurist bij het team Stedenbouw en Be-
stemmingsplannen van de gemeente Westland, waar 
ik me onder meer bezig hou met het begeleiden van de 
vele bestemmingsplanprocedures. Naast mijn werk 
ben ik binnen de wijkgemeente De Rank actief als ou-
derling.  
 
Vanwege mijn werk bij de gemeente Westland functi-
oneer ik dagelijks in een politieke omgeving. 

 
Daarnaast heeft 
politiek altijd al 
mijn interesse ge-
had, al heb ik er 
nooit wat actief 
mee gedaan. Juist 
omdat het CDA op 
dit moment in een 
wat moeilijkere 
periode zit, leek 
het me een goed 
moment om lid te 
worden. Dit als 
een soort van 
steuntje in de rug. 
Een partij die zich 
vanuit een christelijke grondslag inzet voor onze sa-
menleving is en blijft naar mijn oordeel van grote 
waarde voor ons land. 
 
Met vriendelijke groet, 
Jan-Jaap Boerman. 

 

MeeDenkM@il 
 
Meedenkm@il 1: Scheiden van afval 
Eind april zijn gemeente Krimpen aan den IJssel en Milieu Services 
AVR – Krimpen aan den IJssel (NV MAK) een proef gestart, waarbij op 
een andere manier afval ingezameld wordt in een proefwijk in Krim-
pen aan den IJssel. In 35 geselecteerde straten in de wijk Langeland 
wordt de blauwe papierbak de Basis Bak.  In de Basis Bak kunnen de 
volgende (droge) afvalstromen worden gedeponeerd: papier & kar-
ton, kunststof (in plastic hero-zak), keramiek, hout, kleine elektrische 
apparaten en textiel. Door het deponeren van droge grondstoffen in 
de Basis Bak helpen inwoners mee aan het terugwinnen van grond-
stoffen. Deze grondstoffen zijn goed te sorteren, waardoor deze de basis vormen voor grondstoffen van nieuwe produc-
ten.  Door de introductie van de Basis Bak vervalt de papier- en plasticinzameling in de proefwijk. 
Wat vind u van deze proef? Is dit beter voor ons milieu? 
 
Meedenkm@il 2: Samenwerking met Capelle a/d IJssel 
In november jl. heeft u in de kranten kunnen lezen dat de gemeenten Krimpen aan den IJssel en Capelle aan den IJssel 
onderzoeken op welke manieren beide gemeenten kunnen gaan samenwerken. Zowel het Krimpense als het Capelse 
college hebben hiermee ingestemd. Het doel van deze samenwerking is elkaar te versterken en te helpen bij de uitvoe-
ring van het gemeentelijke takenpakket, dat steeds omvangrijker wordt. In beide gemeenten leeft de gedachte dat 
krachten bundelen voordelen biedt. Beide colleges benadrukken dat samenwerking geen fusie betekent. Hoe de sa-
menwerking ook uitpakt, de gemeenten behouden ieder hun eigen identiteit en voor inwoners blijven het twee geschei-
den gemeenten. Overigens is het denkbaar dat andere gemeenten aanhaken bij de samenwerking. 
Wat vind u hiervan? 
Wij vernemen graag uw mening. Uw reactie is dan ook zeer welkom! MDM (ciscasnel@hetnet.nl)  
Mocht u suggesties/ideeën/onderwerpen voor de nieuwsbrief of de fractie hebben of anderszins, laat ons dat even 
weten. (ciscasnel@hetnet.nl).    
Voor meer informatie zie onze website www.cda.nl/krimpenaandenijssel 

 


